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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA, 
OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA 
 
AO.BR.0012.5.40.2022 
 

PROTOKÓŁ NR 40/2022 
Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA, OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 12 grudnia 2022 r. 
 
Ad. 1. Otwarcie komisji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – Krzysztof 
Pacholak otworzył posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, które odbyło 
się w dniu 12 grudnia 2022 r. i powitał członków Komisji, Przewodniczącą Rady Powiatu 
Nowotomyskiego – Renatę Gruszkę, Skarbnika Powiatu – Barbarę Golon, Sekretarza Powiatu – Ewę 
Bąbelek, Kierownika Wydziału Inwestycji Starostwa Powiatowego – Adriannę Brzostowską oraz 
Kierownika Wydziału Infrastruktury Drogowej Starostwa Powiatowego – Tomasza Antuszewskiego. 
 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa poinformował, że 
radni otrzymali proponowany porządek obrad wraz z materiałami na tablety i poprosił radnych o 
potwierdzenie swojej obecności na komisji drogą elektroniczną. 

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 12 radnych i stwierdził quorum oraz 
prawomocność obrad. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad. 2. Informacja o realizacji porozumień Powiatu Nowotomyskiego z gminami w zakresie budowy, 
przebudowy i remontów dróg i chodników w roku 2022. 
 

Przewodniczący poinformował, że informacja w formie pisemnej została udostępniona 
radnym na tabletach i poprosił Kierownika Wydziału Infrastruktury Drogowej o zabranie głosu. 

Kierownik Infrastruktury Drogowej poinformował, że Powiat Nowotomyski realizuje trzy 
porozumienia, tj: 

1. Porozumienie z Gminą Nowy Tomyśl w sprawie „Opracowania dokumentacji projektowo - 
kosztorysowej wraz z uzyskaniem decyzji środowiskowej. Budowa nowego przebiegu drogi 
wojewódzkiej nr 305 na odcinku od ul. Kolejowej do ul. Celnej w Nowym Tomyślu"; 

2. Porozumienie z Gminą Kuślin dotyczące zadania pod nazwą ,,Wyniesienie przejść dla 
pieszych oraz montaż wyświetlaczy prędkości mające na celu zwiększenie bezpieczeństwa 
pieszych na drogach na terenie gminy Kuślin"; 

3. Porozumienie z Powiatem Grodziskim, Gminą Rakoniewice oraz Nowotomyską Izbą 
Gospodarczą w sprawie opracowania dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania 
pn. ,,Rozbudowa drogi powiatowej nr 2755P w zakresie budowy ścieżki pieszo-rowerowej 
na odcinku Boruja Nowa - Jabłonna". 

Przewodniczący zapytał, jakich dróg dotyczy porozumienie z Gminą Kuślin? 
Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej poinformował, że powstanie 10 wyniesień 

przejść dla pieszych na kilku drogach w Gminie Kuślin. 
Radny Sylwester Kamyszek zapytał, czy jest gwarancja otrzymania dofinansowania z środków 

zewnętrznych na realizację tego przedsięwzięcia? 
 Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej oznajmił, że przedsięwzięcie ma 

zagwarantowane otrzymanie dofinansowania UE w wysokości około 201.000,00 zł.  
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Radny Adam Pilc zapytał, jak obecnie wygląda zimowe utrzymanie dróg powiatowych? Czy 
istnieją jakieś porozumienia z gminami? 

Starosta oznajmił, że nie są podpisane żadne porozumienia z gminami w kwestii zimowego 
utrzymania dróg. Na początku kadencji w 2018 roku były prowadzone rozmowy z gminami, jednakże 
gminy nie wyraziły chęci współpracy w zakresie zimowego utrzymania dróg. 

 Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej dodał, że rozmowy z gminami zostały 
ponowione w roku 2019 i również nie było chęci współpracy. Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby podjąć 
rozmowy w przyszłym roku. Kierownik omówił newralgiczne miejsca w Powiecie, do których najczęściej 
wyjeżdżają piaskarki.  

Radny Ireneusz Kozecki oznajmił, że we wcześniejszych latach realizowano wiele porozumień 
z gminami dotyczących budowy chodników. Radny zapytał, dlaczego ta praktyka nie jest 
kontynuowana? 

 Starosta stwierdził, że trudno jest określić konkretną przyczynę. Starosta dodał, że w 
większości przypadków jeżeli planujemy budowę chodnika w danej miejscowości to przeznaczamy na 
ten cel własne środki. Co więcej, w ciągu ostatnich 20 lat wiele chodników zostało pobudowanych.  

Radny Władysław Napierała zapytał, czy odcinek drogi Michorzewko – Jastrzębniki o długości 
60 metrów został już wyremontowany? 

 Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej poinformował, że w najbliższym czasie nie 
planuje się remontu ww. drogi ze względu na wysokie koszty inwestycji. Zostały określone wymogi 
techniczne odpowiadające drodze o dużo wyższym natężeniu ruchu.  

Radny Władysław Napierała zapytał, czy w związku z powyższym są planowane jakiekolwiek 
działania w kierunku naprawy tego odcinka? 

  Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej oznajmił, że został nawieziony materiał w celu 
złagodzenia spadów, a w kolejnych miesiącach będzie nawożony tłuczeń w celu niwelowania tych 
spadów.  

Radna Maria Galas stwierdziła, że należy w jakiś sposób zabezpieczyć ten odcinek drogi, 
ponieważ jest codziennie uczęszczany przez mieszkańców. 

Kierownik Wydziału Inwestycji poinformowała, że Powiat ma ograniczone możliwości 
zabezpieczenia tego odcinka. Gaz System nie umożliwia nam ingerencji w grunt bez spełnienia 
wymogów technicznych. 

Przewodniczący poinformował, że Gmina Lwówek borykała się z podobną sytuacją.  
 
Kierownik Wydziału Inwestycji i Kierownik Wydziału Infrastruktury Drogowej o godzinie 14.22 

opuścili obrady Komisji. 
 

Ad. 3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 
 
a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w 
okresie międzysesyjnym. 
 

Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są jakieś pytania? 
Radny Adam Pilc odniósł się do posiedzenia Zarządu z dnia 6 grudnia br. punktu 2 w sprawie 

ustalenia stawki procentowej pierwszej opłaty z tytułu użytkowania wieczystego gruntu - dz. nr 1326/1 
w Nowym Tomyślu przy ul. Kolejowej 2 na rzecz Aesculap Chifa Sp. z o.o. w wysokości 25 % ceny 
nieruchomości gruntowej i zapytał, jakiej nieruchomości dotyczy ta opłata? 

Starosta oznajmił, że opłata dotyczy obiektu Urzędu Pracy w Nowym Tomyślu.  
 

b) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022. 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z realizacji 
budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 
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- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 
- Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu, 
- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 
- Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności, 
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu. 
Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 
Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu uchwały są pytania? 
Radna Maria Galas zapytała, czym jest spowodowane zmniejszenie wydatków finansowych na 

przebudowę drogi powiatowej w Miedzichowie oraz modernizację energetyczną wraz z przebudową 
budynku Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu? 

Skarbnik poinformowała, że środki w kwocie 640.000,00 zł na kompleksową modernizację 
energetyczną wraz z przebudową budynku Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu będą ujęte w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na 2023-2034. Zakres zadania został ograniczony, dlatego koszt będzie mniejszy. 
W budżecie na 2022 rok zostały ujęte środki własne Powiatu w wysokości 1.400.000,00 zł na 
przebudowę drogi powiatowej w Miedzichowie. Zadanie miało zostać realizowane pod warunkiem 
pozyskania dofinansowania z środków zewnętrznych. Niestety inwestycja do tej pory nie otrzymała 
dofinansowania. 

Starosta dodał, że ww. zadanie inwestycyjne jest na drugim miejscu listy rezerwowej na 
otrzymanie dofinansowania. Powiat złożył wniosek w naborze na rok 2023. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? 
Nikt się nie zgłosił. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

c) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033. 

 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022 

– 2033 są konsekwencją zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok oraz zmian w zakresie zadań 
inwestycyjnych tj.: 

- „Kompleksowa modernizacja energetyczna wraz z przebudową budynku Zespołu Szkół Nr 
1 w Zbąszyniu”; 
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- „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2755P w zakresie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na 
odcinku Boruja Nowa – Jabłonna”; 

- „Rozbudowa i przebudowa szpitala w Nowym Tomyślu - etap I”. 
Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu uchwały są pytania? 
Pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
d) Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXXV/324/2022 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 
21 lutego 2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, na które zostaną 
przeznaczone środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

 
Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
Radny Sylwester Kamyszek zapytał, czy są jakieś nowe zadania? 
Starosta oznajmił, że nastąpiły jedynie przesunięcia środków w dotychczasowych zadaniach. 
Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? 
Nikt się nie zgłosił. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXXV/324/2022 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 21 
lutego 2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych zamieszkujących na terenie Powiatu Nowotomyskiego, na które zostaną 
przeznaczone środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
e) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady na 2023 rok. 
 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
Pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady na 2023 rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



5 

 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

f) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. 
 
Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
Nikt się nie zgłosił. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
g) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady na 2023 rok. 

 
Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
Pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady na 2023 rok. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
h) Projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu nowotomyskiego w 2023 roku. 

 
Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
Pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu nowotomyskiego w 2023 roku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
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Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Władysław Napierała 

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
i) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 
innych obiektów pływających w roku 2023. 

 
Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
Nikt się nie zgłosił. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 
innych obiektów pływających w roku 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
j) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich 
przechowywanie oraz wysokości kosztów z tym związanych. 

 
Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
Pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich 
przechowywanie oraz wysokości kosztów z tym związanych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Sylwester Kamyszek, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, 
Władysław Napierała, Krzysztof Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc, Marek Wichtowski, Andrzej 
Wilkoński 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad. 4. Wnioski i opinie Komisji. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy są jakieś wnioski lub opinie? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 
Ad. 5. Sprawy różne. 
 
 Wicestarosta o godzinie 14.40 opuścił obrady Komisji. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 
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 Radny Ireneusz Kozecki oznajmił, że zauważył rozpoczęcie wycinki wystających pni po ściętych 
drzewach na odcinku Nowy Tomyśl – Stary Tomyśl. Radny zapytał, czy wycinka będzie kontynuowana 
we wszystkich miejscach gdzie pozostały wystające pnie czy jedynie na wspomnianym odcinku drogi? 
 Starosta poinformował, że Wydział realizuje zadania, na które są zaciągnięte zobowiązania. 
Obecne prace nie będą dotyczyły wycinki wszystkich pni. Będzie to wykonywane sukcesywnie.  
 Radny Ireneusz Kozecki zapytał, czy przy tego rodzaju prac, nie należałoby zlecać od razu 
wycinki drzew i usunięcia pni? 
 Starosta zgodził się z radnym, że kompleksowe usuwanie drzewa wraz z pniem jest najlepszym 
rozwiązaniem. 
 Radna Maria Galas zapytała, jak wygląda sytuacja z oddaniem dokumentacji projektowej na 
drogę powiatową Opalenica – Lwówek? 
 Starosta oznajmił, że została zamknięta sprawa dotycząca decyzji środowiskowej dla ww. drogi 
powiatowej. Biuro projektowe deklaruje wykonanie dokumentacji na dzień 30 czerwca 2023 r. 
 Radny Marek Wichtowski poinformował, że Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w 
Nowym Tomyślu zleciło w listopadzie br. dwukrotne badanie wykrywania sekwencji RNA specyficznych 
dla SARS-CoV-2. Wyniki wykazały, że stężenie jest na średnim poziomie.  
 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zachorowania w Powiecie nadal występują. 
Punkty Podstawowej opieki zdrowotnej (POZ) wykonują dużą ilość testów antygenowych.   
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